
 

   Hegra menighetsråd 

    
Sandgata 15 

7500 Stjørdal 

Tlf: 74 83 42 37 

hilde.gronbeck@stjordal.kommune.no  

Stjørdal 30.09.2024  

 
Vår saksbehandler: HKG Vår ref.: 24/00002-006 Arkivkode: 012.1 

Referat Hegra menighetsråd 1.10.2024  

Sted: Hegra Menighetshus, kl. 19.00 
 

Tilstede: 

Tor Buan, Eva Buan, Randi-Beate Monslaup Berge, Gunn Hege Tørset, Olav Lennard Fossen, Tore Margido 

Haugen, Erling Gresseth, Beate Kristin Hembre, Jan Lennart Fossum (3. vara) 
Jørgen Setran 

 

Forfall: Birgitta Trelstad Næsbø (1.vara) 
 

Servering: Beate Kristin Hembre 

Ord til åpning: Jørgen Setran 

Referent på møtet: Eva Buan 

Vedtakssaker:  

35/24 Godkjenning av innkalling og protokoll 

 

 Vedtak: 
 Godkjent uten merknader.  

 

36/24 Oppfølging sak 34/24 Hegra menighetshus 

- Status finansiering – målsetting: 50 000,- 

o Vipps: ca 3 000,- 

o Spleis: 10 250,- pr. 01.10.2024 

o Midtuketreff / gave: 11 700,- 
o Strikkekaffe?: ca 600,- 

o Mulig støtte fra Hegra Sparebank til inventar. Beate venter på tilbakemelding. 

 
- Status innredning og gardiner: Kostnadsramme er kr. 160 000,- inkl. mva.  

Beløpet er redusert med kr 40 000,- da belysning inngår i elektroarbeider. 

Beate Kristin Hembre orienterte: 

o 30 stk. stoler er bestilt fra AJ Produkter og 5 stk. bord er bestilt fra NCP.  
Stolene blir levert 02.10.2024. Noen uker leveringstid på bordene. 

o Samlet kostnad for bord og stoler kr 76 480,- inkl. mva. 

o Gardiner – ingen pris pr dags dato. Avventer for å se farger og innredning. 
 

- Status budsjett for renovering av peisestue v/ Tore Haugen: 

o Sum tilbud fra Hegra Byggservice AS kr 92 000,- inkl. mva. 
o Parkett kr 50 000,- inkl. mva. 

o Maling med diverse arbeider kr 25 000,- inkl. mva. 

o Elektroarbeider inkl. belysning kr 40 000,- inkl. mva. 

o Erfaringsmessig diverse bygningsmessig kr 18 000,- inkl. mva. 
Budsjettert sum alle bygningsmessige arbeider kr 225 000 inkl. mva. 

(180 000,- eksl. mva.)  
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o Varmepumpe i peisestue kr. 28 000 inkl. mva. 

o Innredning og gardiner kr. 160 000,- inkl. mva. 

Total kostnad: 413 000,- inkl. mva (330 000,- eks. mva) pr. 01.10.2024 

Vi kommer bedre ut enn først antatt i forhold til budsjett, og det er bra. 
 

Vedtak: 

Menighetsrådet støtter oppdatert budsjett og er veldig godt fornøyd med jobben som er gjort. Det er 
behov for å kjøpe skap/hyller til peisestua og det blir sett på etter hvert. 

 

37/24 Vennskapsmenighet i Haljala 

Haljala menighet i Estland har vært vennskapsmenigheten til Hegra menighet siden tidlig nittitallet.  

I 2014 ble det vedtatt å å inngå en avtale med Estisk Evangelisk Luthersk Kirke (EELK Consistory) 

om overføring av 100 Euro i måneden til lønn for prest i Haljala menighet.  

- Videre økonomisk støtte: 
I sak 50/23 (5.12.23) har menighetsrådet vedtatt følgende:  

Hegra menighet vedtar å forlenge eksisterende avtale med EELK Consistory. Avtalen vil da 

gjelde fra 1.1.2025 til 31.12.2029. Ett år før avtaleslutt tas det en ny vurdering i saken for å 
avklare om avtalen skal forlenges etter 2029, slik at konsistoriet får tilstrekkelig tid til å 

forberede seg på en eventuell avslutning av den økonomiske støtten.  

- Mer forutsigbar plan for besøk hos hverandre? 
Det er ønskelig med regelmessighet og hyppigere besøk til/fra Haljala menighet i Estland enn det 

som har vært. I vår var Haljala menighet på besøk i Hegra og Jørgen Setran var på besøk hos 

Haljala i september. 

 
Vedtak: 

Menighetsrådet støtter forslag om besøk til/fra Haljala menighet i Estland annethvert år, dvs. ett år 

besøker Hegra menighet Haljala og neste år besøker Haljala Hegra. Jørgen Setran får ansvar for å 
legge opp et løp for besøk. I etterkant av besøkene er det ønskelig med bildekveld e.l.  

Meldingssaker: 

31/24 Informasjon fra Fellesrådet 

v/ Tore Haugen og Eva Buan 

Saker som har vært til behandling i august og september er: 
- innspill til økonomiplan og budsjett – saken ble drøftet 

- ansettelse av kirkeverge  

- tilsetting av midlertidig fungerenede kirkeverge. 
Ansettelsesprosenssen i fellesrådet ble diskutert. 

 

32/24 Informasjon fra styringsgruppa for trosopplæring  
v/ Randi-Beate Monslaup Berge 

Styringsgruppa hadde møte i uke 39. Forslag fra styringsgruppa om å endre navnet til 

Trosopplæringsutvalg. Menighetsrådet er enig i å endre navnet til Trosopplæringsutvalg. 

 
33/24 Orientering fra soknepresten 

- Lys Våken siste helg i november med gudstjenste 24. november. 11-åringer er invitert. 

- Globalmarked søndag 27. oktober kl. 16.00–18.00 på Kimen. Jørgen Setran oppfordrer til å sette 
av noen timer for å besøke globalmarkedet. Markedet har fokus misjonsprosjekt. 

- Åpen peisestue et par timer på allehelgensdag med kaffe og vafler? 

Menighetsrådet ønsker å ha åpen peisestue lørdag før allehelgensdag dvs. lørdag 02. november 
kl. 12.00–14.00. Vi serverer kaffe, vaffel og saft. 

Jørgen har bestilt meighetshuset. Komite: Olav Lennard Fossen, Jan Lennart Fossum, Jørgen 

Setran og Eva Buan. Innkjøp varer: Aksjon: Eva Buan 

 
34/24 Juletrefest 

 Ønsker vi å arrangere juletrefest på nyåret? 

 Menighetsrådet ønsker å fortsette tradisjonen med juletrefest i menighetshuset på nyåret. 
 Dato: 04. janaur 2025 kl. 14.00–16.00 

 Planlegge juletrefesten på neste møte i november. 

 



 

Eventuelt: 
 
Ungdomstreff på onsdager – datoer videre utover høsten 

23.10. Tor Buan 

30.10. Olav Lennard Fossen 
06.11. Tore Haugen 

13.11.  

20.11.  

27.11.  
 

Gi beskjed til Jørgen Setran om du kan bistå med hjelp på en av datoene hvor det ikke satt opp en person. 

Varamedlemmer må gjerne melde seg dersom de har anledning. 
 

Kontaktpunkt for menighetsrådet 

Spørsmål fra Beate Hembre: Er det greit å bruke messenger-gruppe for informasjon til menighetsrådet? 
Menighetsrådet syns det fungerer greit.  

Evt. saksbehandling må skje på e-post. 

 

Kirkekaffe 

Jørgen Setran syns det fungerer godt med konfirmantforeldre som ansvarlig for kirkekaffen. 

 

Kart og informasjon ved kirka 

Spørsmål om det finnes kart over kirkegården? Det er ønske om informasjon om Hegra kirke på infotavle 

ved kirka. 

 

Søppeldunker ved kirka 

Det er undersøkt om det er mulig å bygge dører på dagens stativ hvor dunkene står, men det blir vanskelig å 

få det til å fungere. Forslag om å sette ned planter på hver side av dunkenen for å pynte opp. 

Det er mulig å få nye dunker uten klistremerke. 
 

Parkeringsplasser ved kirka 

Er det mulig å kjøpe del av prestegårdshagen til parkeringsplasser? Jørgen Setran mener fellesrådet har kjøpt 
og fått fradelt deler av prestegårdshagen og at kartforretning er gjennomført. Uklart om vider bruk da det 

mulig foreligger fredningsvedtak på eiendommen. 

 

 
Neste møte: Tirsdag 19. november kl. 19.00. 

 

 
Vennlig hilsen 

      for 

Hilde Kristine Grønbeck   Beate Kristin Hembre 
Daglig leder for menighet   Leder Hegra menighetsråd 

 
 

 


